## 朝陽科技大學 096學年度第2學期教學大綱 Institute Visiting 機構參訪

當期課號	3644	Course Number	3644
授課教師	蕭文高	Instructor	HSIAO,WEN KAO
中文課名	機構參訪	Course Name	Institute Visiting
開課單位	老人服務事業管理系(四進)—A	Department	
修習別		Required/Elective	Required
學分數	1	Credits	1
課程目標	本課程讓學生瞭解各種不同領域之老 人服務事業機構的服務現況與課題, 以利同學未來就業之選擇。	Objectives	The course will make students recognize several fields of senior citizen service organization's present situation and the topic, in order to help them make a good choice for their employment in future.
教材	1.老師準備課程講義 2.演講者提供講題內容	Teaching Materials	1.handouts 2.materials from speakers
成績評量方式	1. 課程參與及出席 50% 2. 演講及參訪報告 50%	Grading	1.Attendance and Participation 50% 2.Reports of Speeches and Field Trips 50%
教師網頁	_		
教學內容	本課程主要是安排學生參訪國內老人服務事業機構,並邀請實務界專家至本校演講,結合理論與實務之教學內容,讓學生能即早瞭解未來可能之就業環境,以及當前老人服務事業領域之動態發展,藉以釐清個人的志向,激發學習動機,	Syllabus	This course arrange several senior citizen service organizations for students to visit and invite several specialists to deliver speeches.In addition, the practicum is designed to provide opportunities for integration of classroom concepts and development of core skills in practice.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。